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Møteprotokoll 
 
Fra møte i: MH - IDF-LOSAM 
Møtested: Scandic Nidelven Hotell 
Dato: 27.09.2018 
Tidspunkt: 11:30 - 15:45 
Merknader: Både medlemmer og varamedlemmer var innkalt til møtet.  
 
 
Faste medlemmer som møtte: 
Björn Inge Gustafsson Leder MH 
Rannveig Tellemand Storeng Nestleder MH 
Ida Marie Bruun Jacobsen Medlem LO NTL 
Tove Engan Paulsby Medlem UNIO NSF 
Marius Widerøe Medlem AKA LVS 
Randi Kallar Devold Medlem AKA SMFVIT 
Bjørn Munkvold Medlem HVO-MH 

 
Forfall: 
Jørn Ove Sæternes Medlem YS PARAT 
Bent Håvard Hellum Medlem AKA TEKNA 
Ann-Katrin Stensdotter Medlem UNIO FF 

 

 
Varamedlemmer som møtte: 

Navn: Møtte for: 
Girao Paulo Jorge Bettencourt Ann-Katrin Stensdotter UNIO FF 
Hege Müller Hval  LO NTL 
Knut Sverre Grøn  HVO-MH 
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Plan for dagen: 
 

Tid Aktivitet 

11.30 - 12.15 Lunsj på Scandic Nidelven Hotell. 

12.15 - 12.30 Møtestart og innledning v/ dekan. 

12.30 - 13.00 Arbeidstakerorganisasjonenes forventninger til LOSAM. 

13.00 - 13.45 Didrik Tårnesvik fra HR- og HMS-avdelingen orienterer om Hovedavtalen 
og LOSAMs plass i NTNUs medvirkningskart. 

13.45 - 14.00 Pause med pausemat. 

14.00 - 14.30 Iver Johnsen, nestleder i NTL informerer om LOSAMs arbeid ved IV-
fakultetet. 

14.30 - 15.00 Refleksjon:  
 hva har vi hørt? 
 hva betyr dette for oss? 
 hvordan ønsker vi at LOSAM skal fungere hos oss? 
 hvordan skal vi bruke LOSAM?  
Dekanen leder diskusjonen. 

15.00 - 15.30 Veien videre 
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Behandling i MH - IDF-LOSAM - 27.09.2018  

 Dekanen innledet.  
 

 Runde med forventninger. 
o Ønske om at LOSAM skal ha reell medvirkning.  
o Saker må komme til LOSAM tidsnok så det faktisk blir mulighet for reell 

medvirkning. 
o Være tydeligere på hva som er informasjons-, drøfting- eller forhandlingssaker, 

og hjemle saker i TPA.  
o Ønske om bedre tid til å sette seg inn i saker.  
o Savner tid til evaluering av prosesser man har vært med på.  
o Fakultetsledelsen ønsker også innspill til saker fra arbeidstakerorg.  

 
 Didrik Tårnesvik fra HR- og HMS-avdelingen informerte om HA og TPA og viste en 

presentasjon som legges ved referatet.  
o En oppgave for LOSAM er å påse at medvirkning fungerer. 
o Husk samarbeid med GSAM og ÅSAM i saker som er relevant for deler av MH 

på IHG og IHÅ.  
 

 Iver Johnsen, nestleder i NTL holdt et innlegg med eksempler om hvordan arbeidet i 
LOSAM praktisk kan innrettes, og viste en presentasjon som legges ved referatet.  
 

 Refleksjon og oppsummering av seminaret flyttes til førstkommende møte i LOSAM.  
 
 


